
 
 

 Protokół Nr VI/50/19 

Zarządu Powiatu Zduńskowolskiego 

z dnia 17.10.2019 r. 

 

W posiedzeniu udział wzięli:  

1. Hanna Iwaniuk – Starosta  

2. Wojciech Rychlik– Wicestarosta 

3. Marcin Łabędzki – Etatowy Członek Zarządu  

4. Jadwiga Ziółkowska – Nieetatowy Członek Zarządu 

5. Tomasz Ziółkowski – Nieetatowy Członek Zarządu  

6. Anna Szubert – Sekretarz Powiatu  

7. Anna Królikowska – Skarbnik Powiatu  

 

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu. 

 

Punkt 1 

Posiedzenie Zarządu otworzyła Starosta Hanna Iwaniuk stwierdzając kworum. 

 

Punkt 2 

Proponowany porządek obrad: 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Zatwierdzenie proponowanego porządku obrad. 

3. Zatwierdzenie protokołu z ostatniego posiedzenia Zarządu. 

4. Wniosek Wydziału Spraw Społecznych i Wspierania Przedsiębiorczości 

w sprawie  złożenia przez Powiat Zduńskowolski wniosku o przystąpienie do 

programu „Asystent osobisty osoby niepełnosprawnej” w 2020 r. 

5. Prace nad projektem budżetu i wieloletnią prognozą finansową. 

6. Sprawy różne.  

7. Wnioski Członków Zarządu. 

8. Zakończenie posiedzenia. 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie (ogółem 5 głosów „za”) zatwierdził przedstawiony 

porządek obrad. 



 
 

Punkt 3 

Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia komisji. 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie (ogółem 5 głosów „za”) zatwierdził protokół z ostatniego 

posiedzenia zarządu.  

 

Punkt 4 

Wniosek Wydziału Spraw Społecznych i Wspierania Przedsiębiorczości w sprawie  

złożenia przez Powiat Zduńskowolski wniosku o przystąpienie do programu 

„Asystent osobisty osoby niepełnosprawnej” w 2020 r. 

 

Opinia prawna: 

„Nie wnoszę uwag pod wzgl. formalno-prawnym”. 

 

Opinia Skarbnika Powiatu: 

„Realizacja projektu nie wymaga wniesienia wkładu własnego. W związku 

z powyższym nie wnoszę uwag w ww. zakresie.” 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie (ogółem 5 głosów „za”) podjął Uchwałę Nr VI/219/19 

w sprawie złożenia przez Powiat Zduńskowolski wniosku o przystąpienie do 

programu „Asystent osobisty osoby niepełnosprawnej” w 2020 r. 

 

Punkt 5 

Prace nad projektem budżetu i wieloletnią prognozą finansową. 

 

Skarbnik powiatu Anna Królikowska omówiła projekt budżetu powiatu na 2020, 

zgodnie z harmonogramem prac nad budżetem (złożenie na dzień 17 listopada 2019 

r. ) w zakresie dochodów i wydatków. 

 

Zarząd Powiatu (ogółem 4 głosów „za”; 1 głos „przeciwny” Członka Zarządu Jadwigi 

Ziółkowskiej) zlecił: 

1/ Przyjęcie kwoty 1 300 000, 00 zł do zmniejszenia projektów budżetów 

poszczególnych szkół i w ten sposób rozdzielić na poszczególne jednostki oświatowe 

w ramach korekty kosztów które są w tych jednostkach. 



 
 

2/  Przygotowanie opinii prawnej Zespołowi Radców Prawnych: Czy wielkość 

środków przekazywana szkołom niepublicznym powinna być ustalana raz na 

podstawie zapotrzebowania rzeczywistej liczby uczniów na moment ustalania 

budżetu czy może być weryfikowana w trakcie roku do aktualnej liczby uczniów. 

 

Punkt 6 

Sprawy różne. 

 

1. Sekretarz Powiatu Pani Anna Szubert przedstawiła wniosek Wydziału Inwestycji, 

Funduszy Zewnętrznych i Rozwoju w sprawie użyczenia z budżetu powiatu kwoty 

6 715, 00 zł celem zapłaty faktury nr 3/10/2019 z dnia 11.10.2019 r. dot. realizacji 

usługi doradztwa i wsparcia technicznego w zakresie realizacji projektu „e-Powiat 

Zduńskowolski” w okresie 01.07.2019-30.09.2019. Zabezpieczenie związane jest 

z faktem, iż dofinansowanie ze środków Regionalnego Programu Operacyjnego 

Województwa Łódzkiego na lata 2014-2020 udzielone zostanie w systemie 

zaliczkowo-refundacyjnym. Przewidywany termin wpływu środków z dotacji od                     

IZ RPO WŁ IV kwartał 2019 r. 

 

Opinia Skarbnika Powiatu: 

„Pozytywnie Opiniuję wniosek”. 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie (ogółem 5 głosów „za”) wyraził zgodę na użyczenie 

z budżetu powiatu kwoty 6 715, 00 zł. 

 

Punkt 7 

Wnioski Członków Zarządu. 

 

1. Członek Zarządu Pan Marcin Łabędzki zgłosił wniosek o przekazywanie 

materiałów elektronicznie meilem lub poprzez utworzenie platformy dla wszystkich 

radnych i przekazywanie elektronicznie materiałów na wspólny serwer oraz 

postawienie wifi na posiedzeniach zarządu oraz na sesjach. 

 

Punkt 8 

Zakończenie posiedzenia. 



 
 

Posiedzenie zakończyła Starosta Hanna Iwaniuk. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

 

 

 

 

 

Starosta Hanna Iwaniuk– Przewodniczący Zarządu 

Wojciech Rychlik - Wicestarosta 

Marcin Łabędzki – Etatowy Członek Zarządu 

Jadwiga Ziółkowska – Nieetatowy Członek Zarządu 

Tomasz Ziółkowski – Nieetatowy Członek Zarządu 

 

 

 

 

 

 

 

 

Protokołowała: 

E. Szymczak  


